
Verslag Jeugdraad 17 november 2022 

Aanwezig: Pieter (voorzitter), Bram (Chiro Erps-Kwerps), Tom (JoJo, onafhankelijke), Nele, 

Jens en Mats (Chiro Flurk), Toon (scouts Kortenberg), Shayan (Den Uyl), Victor, Kauan (JH 

Den Aap), Steffi, Laura, Ronaldo (onafhankelijke), Erik (onafhankelijke), Ann Vannerem 

(schepen), Mit (Dienst Jeugd) 

Verontschuldigd: Marjon (Jeugd Rode Kruis), Luna (scouts), Milan (’t Excuus), Willem 

(ondervoorzitter), Cedric, Robrecht (Chiro, Erps-Kwerps), Aline, Fatou (Chiro Everberg) 

 Hoera! We hebben als jeugdraad winst gemaakt op het TG-weekend! Pieter 

trakteert! Dank u!  

 

 Goedkeuring verslag jeugdraad oktober 2022  

o Geen opmerkingen. Verslag goedgekeurd 

 

 Klusjes update (alles op tijd doormailen) 

 

Dringende zaken mogen altijd gemaild worden naar 

gebouwenbeheer@kortenberg.be 

 

Nogmaals algemene oproep: mogen we nog eens vragen om de lichten en 

materialen niet te manipuleren/af te halen/af te plakken etc… 

 

o Nieuwe klusjes: 

  

o Chiro EK:  

 Ruit aan de keuken is stuk: Chiro zoekt uit hoe dit gebeurd 

is. Er is een vermoeden van de dader. Indien definitief 

geweten, wordt verder geregeld hoe en door wie dit hersteld 

zal worden.  

 Storing in het brandalarm 

 Keuken: geen spatwand, geen dampkamp 

 

o Chiro Everberg:  

  

 

o Scouts Kortenberg: 

 Keuken is in de maak  

 Raam aan het giverlokaal – wanneer wordt dit vervangen 

 Er is een storing in het brandalarm – er komt een 

foutmelding: gaat niet continu af, maar er is wel een storing.  

 

o JH Den Aap:  

 Lichten in de toiletten pinken. Geen goed contact meer?   

 

o JH ’t Excuus:  

   

 

o JH Den Uyl:  

mailto:gebouwenbeheer@kortenberg.be


 Vorige klusjes: een deel moet nog afgewerkt worden (lamp 

beneden, ramen beneden dichtmaken).  

o Jojo:  

o Lokalen zijn in de maak  

 

Toer der verenigingen  

Chiro Erps-Kwerps 

 

o Crepe Titaux   

 

Chiro Everberg 

o Chirozondagen  

o Geen evenementen  

  

Scouts Kortenberg 

o  Kaas- en wijnavond: goed geweest 
 

JH Den Aap 

o Loempia-boite 

 

JH Den Uyl  

o Verjaardagsfeestjes  

o Speelplein kwam langs  

 

’t Excuus 

o  

 

JoJo 

o Paddenstoelenwandeling 

o Klank- en lichtspel  

o Startdag 

 

Speelplein 

o Speelplein tijdens de herfstvakantie 

o Activiteitenweek (inleefweek): goed voor de teambuilding  

 

Jeugd Rode Kruis 

 

 

 Nutskosten vervolg (+ opmaak algemeen verhuurreglement en 

gebruiksovereenkomsten) 

 

o Voorbije periode werd er achter de schermen verder gewerkt aan dit dossier. 

Na het tweede advies van de jeugdraad aan het bestuur, kwam er feedback uit 

het College van burgemeester en schepenen. Op basis hiervan, en ter 



voorbereiding van de jeugdraad van vandaag, werd er ook apart samengezeten 

met schepen Vannerem, Pieter als voorzitter van de jeugdraad en met de scouts 

gezien hun aparte situatie qua weekendverhuur.  

o Volgend voorstel ligt momenteel op tafel:  

 Jaarlijkse huurbijdrage van de jeugdverenigingen aan de gemeente 

verhogen van 400 euro naar 600 euro.  

 Aparte situatie scouts:  

 Waarom aparte situatie?  De scouts hebben als enige verhuur 

met overnachting. Deze verhuur komt frequent voor. De 

inkomsten van deze verhuur gaan integraal naar de scouts 

terwijl de gemeente de nutskosten zal gaan betalen.  

 Voorstel:  

 Scouts betaalt, zoals de andere verenigingen, 600 euro 

per jaar  

 In tegenstelling tot de andere jeugdverenigingen regelt 

de scouts de huuraanvragen zelf.  

 We vragen de scouts om een gedeeld register op te 

maken en correct bij te houden hoeveel 

verhuuraanvragen en verhuurinkomsten zij ontvangen.  

 De verhuurtarieven worden in overleg met de gemeente 

afgesproken.  

 Per kwartaal wordt een bedrag van de huuropbrengst 

door de scouts aan de gemeente gestort (bv. 25 euro per 

verhuurd weekend). Dit ter compensatie van de 

nutskosten verbruikt door extern verhuur.  

o Feedback jeugdraad?  

 Einduur 22 u. aanpassen  

 Chiro Everberg: deur aan materiaalkot zodat niet iedereen hier zomaar 

aan kan.  

o Om dit verder te regelen en effectief in voege te laten gaan, moeten deze 

modaliteiten opgenomen worden in een officieel reglement goedgekeurd door 

de gemeenteraad.  

o Er werd al een eerste aanzet voor dit reglement opgemaakt. We bespreken dit 

samen en passen aan waar nodig. Mit werkt dit definitief af.  

o Jeugdraad moet advies schrijven over dit reglement.  

o Ook de gebruiksovereenkomsten per jeugdlocatie werden geüpdate en zullen 

ook ter goedkeuring aan de gemeenteraad moeten worden voorgelegd.  

o Volgende stappen: Dit reglement en de gebruiksovereenkomsten worden nu 

ook ter goedkeuring voorgelegd aan het Schepencollege. Nadien nog eventueel 

aanpassen na feedback college – opnieuw voorleggen aan jeugdraad – 

eventueel aanpassen na JR – opnieuw naar het college – indien alle partijen 

akkoord -> officieel agenderen op gemeenteraad.  

o Mit: Uitvoeringsdiensten inlichten ivm tellers en meters en facturen op naam 

gemeente zetten vanaf januari!  

 

 Terugkoppeling label kindvriendelijke gemeente 

o In juni dienden we ons uitgebreide dossier in dat we in september mochten 

verdedigen voor de externe jury. Op basis van onze ingediende documenten en 



dit mondeling jurygesprek beoordeelde de jury om het label ‘Kindvriendelijke 

Gemeente’ niet toe te kennen aan Kortenberg.  

o Een duidingsverslag op basis van de ontvangen feedback van de jury vind je 

terug via 

https://drive.google.com/file/d/1HeAj0MlBWqWRiU2pv8xMaDp_hx1_0qYO/

view 

o Laat duidelijk zijn dat we hoe dan ook verder gaan met het uitrollen van het 

opgemaakte actieplan Kindvriendelijk Kortenberg, ondanks we het officiële 

label niet behaalden.  

 

 Toernee General: evaluatie (ticketjes/facturen tijdig indienen: 10/12) 

o StuiterFuif 

 Heel leuk, goed concept, voor herhaling vatbaar, te weinig 

medewerkers als helpers, goed om te focussen op een groter evenement 

voor kinderen, veel positieve feedback ontvangen van ouders, 

bestelling brouwer mag omhoog, prijzen verhogen naar 2 euro?, 

aantallen van eetstanden (hotdog, suikerspin en chips) nu bijhouden en 

op verder werken volgend jaar, volgend jaar de rijen voor de eetstanden 

wel opsplitsen, te weinig zwaar bier + bierglazen,  

 Communicatie met scouts verbeteren: jammer dat groepen op weekend 

zijn tijdens ons evenementenweekend   

 Provinciemateriaal was niet geregeld (ophaal – terugbrengen, 

camionette huren…)  

o Sporthal Cup  

 Leuk, ook voor de kinderen, tof concept  

 Weinig mensen  

 Nu voor twee verenigingen, volgend jaar voor drie?  

 Leiding van Chiro EK vond het heel tof  

o Bar General/herfstbar  

 Niet veel volk – weinig tot geen reclame gemaakt  

 Concept te herbekijken?  

o Algemeen  

 Zorgen voor overkoepelende persoon die overzicht houdt op de drie 

evenementen en die algemene zaken kan opnemen (bv. 

provinciemateriaal huren, camionette huren, aankopen winkel, 

drankkaarten…) + persoon die ook zorgt voor overleg tussen de 

afgevaardigden van de evenementen zodat duidelijk is wat 

gemeenschappelijke zaken zijn die nodig zijn 

 Meer koppelen aan Dag van de Jeugdbeweging  

 Te weinig volk om te helpen bij de opbouw en tijdens evenement zelf + 

¾ van de mensen die kwamen helpen, zijn onafhankelijken. Klopt niet 

helemaal  

 Jammer dat ’t Excuus open gehouden heeft tijdens onze eigen herfstbar, 

net zoals bedanking op 12/11 

 Jammer dat er niemand van de gemeente is komen opdagen op één van 

de evenementen.  

 

 

 Bedanking jeugd 12/11: evaluatie  (ticketjes/facturen tijdig indienen: 10/12) 

https://drive.google.com/file/d/1HeAj0MlBWqWRiU2pv8xMaDp_hx1_0qYO/view
https://drive.google.com/file/d/1HeAj0MlBWqWRiU2pv8xMaDp_hx1_0qYO/view


o Goed evenement geweest voor de ‘bonding’ tussen de verenigingen onderling. 

Leuk!  

o Superleuk! Bedankt voor de organisatie. Leiding vond het leuk.  

o Heel last minute geregeld – ook last minute gecommuniceerd naar de leiding 

o Bedankt aan Den Aap om na de bedanking open te doen zodat het opruimen 

van het Atrium vlot kon gebeuren.  

o Werkende jeugdraadleden gratis – deelnemende jeugdraadleden betalend? Was 

niet duidelijk gecommuniceerd.  

 

 Verkiezingen voorzitter en ondervoorzitter  

 Nieuw werkjaar = nieuw bestuur 

 Wie is er kandidaat voorzitter: Pieter nog 1 jaar 

 Stemming vanuit de jeugdraad: Akkoord, HOERA!  

 Wie is er kandidaat ondervoorzitter: Duo Victor en Mats  

 Stemming vanuit de jeugdraad: Akkoord, HOERA x2!  

 

 Projectsubsidie-aanvraag door JoJo vzw voor nieuw evenement: Shoot the blok 

o JoJo vzw wil op 10 december een nieuw evenement op poten proberen te 

zetten: Shoot the blok: ontspanningsmoment voor de blokkende kinderen, 

jongeren en studenten. Tom licht dit evenementen concreter toe.  

o Omdat dit nieuw is en mogelijks een financieel risico inhoudt, willen ze graag 

de projectsubsidies via de jeugdraad aanvragen.  

o We overlopen het aanvraagdossier van ²JoJo vzw. Men vraagt een concreet 

subsidiebedrag van 500 euro.  

o Stemming jeugdraad: Akkoord, goedgekeurd  

o Vervolg: BELANGRIJK: alle financiële bewijsstukken van de gevoerde 

kosten + kort (financieel) evaluatieverslag moeten binnen geleverd worden 

voor 15 december om alles nog tijdig uitbetaald te krijgen.  

 

 Thema zwerfvuil:  

o Problematiek: Zwerfvuil over groot Kortenberg. Hoe kunnen wij jongeren 

hierrond sensibiliseren? 

o Heeft de jeugdraad ideeën of adviezen? 

 Vuilnisbakken door jongeren met graffiti laten spuiten (cfr. De 

elektriciteitskasten) – maakt het aantrekkelijker  

 Toch meer vuilbakken voorzien op bepaalde plaatsen, bv. aan bushalte. 

Gemeente raadt dit altijd af, maar zou soms toch wel nuttig zijn op 

specifieke plaatsen (jeugdraad wil gerust mee nadenken over concrete 

locaties) – ook vuilnisbakken waarin assenbakken geïntegreerd zitten  

 Lijstje (door jeugdraad/jongeren laten) maken van 5 concrete plaatsen 

per deelgemeente om een vuilnisbak te zetten (plekken waar jongeren 

veel samenzitten) en op die locaties een leuke vuilnisbak plaatsen. 

Jeugdraad kan dit mee promoten.  

 Tijdens Grote Lenteschoonmaak-week (maart of april?) een battle 

organiseren tussen de jeugdverenigingen en tegen elkaar op zwerfvuil 

gaan rapen – beloning tegenover plaatsen? 

 Promofilmpje maken voor én door jongeren waarin jongeren zelf 

aantonen dat ze tegen zwerfvuil zijn  

 Een zerowaste evenement organiseren 



 Jeugdraad wil gerust over bovenstaande zaken verder nadenken met 

betreffende gemeentediensten.  

 

 Varia 

 
o Budget restfonds (1.800 euro):  

 Tom deed een prijsonderzoek naar de tenten. Tom overloopt dit.  

 Besluit: Wat kopen we aan? Wie?  

 We investeren in kwaliteit, niet in kwantiteit  

 Aankopen van 2 stevige zwarte tenten en aanvullen met 

zijwanden tot 1.800 euro 

 Deze nieuwe tenten worden niet meer op kamp genomen.  

 Factuur binnen voor midden december.  
 

o Terugkoppeling Kindergemeenteraad  

 Kindergemeenteraad kwam voor het eerst terug samen op 19 oktober 

(12 ingeschreven kinderen): kennismaking met elkaar en met de 

werking van de gemeente via een leuke quiz.  

Op het einde werd er ook een brainstorm voorzien waarin de kinderen 

thema’s konden aangeven waarover zij het het komende jaar willen 

hebben. Deze aangehaalde thema’s nemen we, in de mate van het 

mogelijke, dan mee voor het inplannen van de volgende 

kindergemeenteraden. 

 Aangehaalde thema’s zijn:  

 Wat moet er besproken worden?  

 Sport (kunstgrasvelden sportzalen proper,  

 Milieu, klimaat en natuur, meer groen 

 Mobiliteit: meer fietspaden, vergemakkelijken van  

vervoer, minder auto’s, autoloze dagen, steenwegen 

verbeteren 

 

 Wat willen we graag bespreken?  

 Skatepark  

 (Water)Speeltuin  

 Sport 

 (Meer) fietspaden – veiliger verkeer 

 Milieu/Klimaatverandering 

 Jeugd 

 Evenementen (meer in Kortenberg) 

 Cultuur  

 Armen helpen  

 Onderwijs 

 

 Wat willen we niet bespreken?  

 Onderwijs (praten over onderwijs in onze vrije tijd is niet 

zo leuk) 



 Milieu/klimaat  (vorig jaar drie sessies rond gehad) 

 Parlement (minder interessant of bruikbaar voor ons) 

 

o Jaks: Voor 20/11 online invulformulier fiksen voor de maand januari. Zie: 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren 
 

o Volgende jeugdraad + bij wie (lokalencontrole):  

 Dinsdag 6 december bij Chiro EK 

 

o Projectgroep studenten UCLL: voorstelling platform ‘Aanstekers’  

 Studenten UCLL zijn met een traject bezig rond bereiken, 

communicatie en participatie met jongeren in Kortenberg. Ze willen op 

termijn het digitale platform ‘Aanstekers’ lanceren in Kortenberg.  

 Op de jeugdraad van 6 december sluiten ze graag aan om hun project 

aan de jeugdraad voor te stellen en jullie input/feedback te verzamelen.  

 

o Shayan legt uit waarom hij de laatste jeugdraad minder aanwezig was. 

Bedoeling is dat Dea de fakkel van hem verder overneemt. 

 

o Victor en Mats zijn blij met hun mandaat als ondervoorzitters  

 

o Wat doen we met de overschotten van onze bedanking?  

 

o Debat met een vat terug oppikken n.a.v. verkiezingen?  

 

o Alle rekeningen van TG en bedanking doorsturen naar Bram!  

 

o Wat gaat iedereen doen komende weken?  

 Chiro EK: Spaketi + kerstmarkt met een warm en sociaal hart  

 JoJo: Shoot the blok + kerstmarkt met een warm en sociaal hart  

 Den Uyl:  

 Scouts: pastafeest Jin  

 Flurk: Beerpong Aspi’s + quiz  

 Aap: WK uitzenden + kerstbar  
 

 

 

 

 

Volgende jeugdraad: dinsdag 6/12 bij chiro EK 
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